
 

 

PROTOKÓŁ Nr XXVII/2011 
z przebiegu XXVII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 11
20

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecny: Ryszard Karpiński. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że do porządku obrad, który 

otrzymali radni wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie projektu uchwały w sprawie zmian  

w wieloletniej prognozie finansowej jako punkt 8b), tym samym projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży działek przy ul. Cypriana Kamila Norwida otrzyma numer 8c). Ponieważ nie było uwag, 

Przewodniczący odczytał porządek obrad XXVII sesji Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2011. 

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2011 r. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Miasto Dęblin. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) sprzedaży działek nr 1925/6, 1926/3, 1927/3 i 1928/3 przy ul. Cypriana Kamila Norwida  

w Dęblinie; 

9. Wolne wnioski. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokołu z XXVI sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między sesjami: 

• 29 marca – odbyła się sesja Rady Miasta Dęblin; 

• 2 kwietnia – uczestniczyłem wspólnie z Burmistrzem Miasta w spotkaniu wielkanocnym 

zorganizowanym przez Wyższą Szkołę Oficerską Sił Powietrznych; 

• 4 kwietnia – uczestniczyłem w spotkaniu wielkanocnym w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym; 

• 5 kwietnia – brałem udział w spotkaniu wielkanocnym zorganizowanym przez Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej; 
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• 12 kwietnia – uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym Klubu Sportowego 

„Czarni” Dęblin; 

• 13 kwietnia – uczestniczyłem w 114 promocji oficerskiej w Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie; 

• 17 kwietnia – wspólnie z Burmistrzem uczestniczyłem w konferencji na temat ratownictwa 

medycznego i udzielania pomocy z powietrza w systemie bezpieczeństwa kraju, która odbyła się 
na Wydziale Lotnictwa Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych; 

• 18 kwietnia – brałem udział w prezentacji śmigłowca AW149. Prezentacja odbyła się na terenie 

lotniska Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. Śmigłowiec ma bardzo duże parametry, 

dużą szybkość i udźwig oraz zwrotność. PZL-Świdnik ma zaoferować AW149 w ogłoszonym 

przez MON przetargu na zakup śmigłowców wielozadaniowych dla naszych sił zbrojnych; 

• 24 kwietnia – uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu, Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej Rady Miasta. Tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów  

na dzisiejszą sesję Rady Miasta; 

• 26 kwietnia – brałem udział w spotkaniu wielkanocnym zorganizowanym przez Zarząd 

Rejonowy Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów oraz Oddział Katolickiego 

Stowarzyszenia „Civitas Christiana” w Dęblinie. Obchodzony był jubileusz 65-lecia pożycia 

małżeńskiego państwa Stanisławy i Stefana Kalbarczyka. 

 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 29 marca do 27 kwietnia 2012 r. 

Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta,  

a ponadto: 

• 29 marca – brałem udział w uroczystości nadania Szkole Podstawowej Nr 4 medalu; 

• 30 marca – miało miejsce otwarcie ofert w przetargu na Rewitalizację Centrum Miasta. 

Wpłynęło 13 ofert. Na realizację zamówienia przeznaczona była kwota 15.016.323,00 zł. 

Najdroższa oferta wynosiła 22.688.137,20 zł; najtańsza – 9.355.479,04 zł. Wybrana została 

oferta konsorcjum firm PRD Zwoleń i ZPU „ZNAK” Zwoleń za kwotę 9.355.479,04 zł.  

23 kwietnia ogłoszony został przetarg na nadzór inwestorski nad tym zadaniem. Oferty można 

składać do dnia 9 maja 2012 nr do godz. 10.00; otwarcie ofert tego samego dnia o godz. 10
30

; 

• w dniu 5 kwietnia br. rozwiązałem stosunek pracy z dyrektorem SPZOZ – Leonem Famulakiem. 

Wszczęta została procedura konkursowa. W dniu 11 kwietnia została powołana komisja 

konkursowa, która w dniu 27 kwietnia odbędzie pierwsze posiedzenie. Na okres  

do rozstrzygnięcia konkursu pełnienie obowiązków dyrektora powierzyłem panu Leonowi 

Famulakowi; 

• 12 kwietnia – brałem udział w walnym zebraniu Klubu Sportowego „Czarni” Dęblin. Zarząd 

otrzymał absolutorium za działalność w 2011 r. Jednym z wniosków było stwierdzenie  

o konieczności szybkiego spotkania władz Klubu z władzami Miasta Dęblin, na temat dalszego 

funkcjonowania Klubu i użytkowania przez niego majątku miasta.  

• 13 kwietnia – promocja w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych, udział brała Zastępca 

Burmistrza; 

• 13 kwietnia – podpisałem w kancelarii w Warszawie akt notarialny darowizny na rzecz Miasta 

Dęblin przez Agencję Mienia Wojskowego nieruchomości, na której jest żłobek. Żłobek jest 

więc w końcu własnością miasta; 

• 13 kwietnia – uczestniczyłem w obchodach Dnia Sapera w 1 Batalionie Drogowo - Mostowym; 

• 15 kwietnia – brałem udział w powiatowych uroczystościach upamiętniających drugą rocznicę 
katastrofy smoleńskiej; 

• od 16 kwietnia funkcjonują bezpłatne zajęcia na basenie Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych dla uczniów szkół dęblińskich; 
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• 16 kwietnia – ogłoszony został kolejny przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego w bloku  

na osiedlu Wiślana 13. Cena wywoławcza – 90.000 zł; wadium w kwocie 10.000 zł należy 

wpłacić do dnia 11 czerwca br., licytacja odbędzie się w dniu 14 czerwca o godz. 9
00

; 

• 17 kwietnia – brałem udział w konferencji na temat ratownictwa medycznego z powietrza 

zorganizowanej przez WSOSP, na konferencji był prezentowany sprzęt ratownictwa 

medycznego, w tym śmigłowce; największą atrakcją była prezentacja pierwszy raz w Polsce 

nowego śmigłowca AW 149, który może być produkowany przez PZL Świdnik; 

• 20 kwietnia – odbyło się walne zgromadzenie wspólników MZGK Dęblin odbyte  

w obecności Notariusza, na którym postanowiono o możliwości podwyższenia kapitału 

zakładowego spółki z 22.899.000 zł do 35.000.000 zł w okresie do 2020 r. Faktyczne 

podwyższanie i przekazywanie kapitały Spółce będzie się odbywało poprzez konkretne uchwały 

zgromadzenia wspólników, oczywiście po przyjęciu odpowiednich uchwał przez Radę Miasta;  

• 24 kwietnia – odbyło się spotkanie władz miasta Dęblina (Burmistrz, Prezydium Rady) oraz 

Powiatu Ryckiego (Zarząd Powiatu, Prezydium rady); omówiono bieżące problemy  

w relacjach miasto-powiat; 

• 26 kwietnia – uczestniczyłem w spotkaniu z członkami Polskiego Związku Emerytów 

Rencistów i Inwalidów, które odbyło się w ZSZ Nr 2; 

• Wykonana została poprawa przejezdności dróg nieutwardzonych wysiewką z torów kolejowych, 

której zamówiono 1.500 ton. Do tej pory przywieziono i rozplantowano ok. 1.100 ton na ulice 

Okrzei, Słoneczna i Polną. Środki pochodziły z bieżącego utrzymania dróg. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

� Radny Mariusz Ceglarski zapytał: 
− na jakim etapie znajduje się projekt Portu Lotniczego Dęblin, 

− jak nazywa się spółka, która zajmuje się tworzeniem Cywilnego Portu Lotniczego  

w Dęblinie, 

− kto stoi na czele spółki, kto zasiada w jej zarządzie, 

− czy kapitał spółki jest polski, czy zagraniczny. 

� Radny Mirosław Krawczak: 
− zapytał, w jaki sposób mieszkańcy Dęblina zostali poinformowani o podwyżkach za wywóz 

odpadów komunalnych; 

− przypomniał, że w ubiegłym roku złożył wniosek o wystąpienie do starostwa o usytuowanie 

lustra przy skrzyżowaniu ul. Szpitalnej z ul. Spacerową. Inwestycja miała być ujęta  

w budżecie starostwa. Radny dodał, że dwa tygodnie temu doszło w tym miejscu  

do wypadku. 

� Krzysztof Karbowski wnioskował o spowodowanie: 
− likwidacji dzikich wysypisk śmieci na terenie miasta (przy skrzyżowaniu ul. Spacerowej  

z ul. Krasickiego; przy cmentarzu wojennym Balonna; naprzeciw posesji nr 53 przy  

ul. Krasickiego; naprzeciw sklepu na osiedlu Masów; na przedłużeniu ul. Długiej do granic 

miasta; na skrzyżowaniu ul. Partyzantów z ul. Środkową; na przedłużeniu ul. Środkowej  

do pastwisk oraz przy cmentarzu na terenie Bobrownik); 

− naprawy bariery energochłonnej przy ul. Spacerowej między słupami oświetlenia ulicznego 

nr 10 i 11; 

− likwidacji niecenzuralnego napisu na podporze wiaduktu przy połączeniu ul. Podchorążych  

z ul. 15 Pułku Piechoty Wilków; 

− naprawy witacza przy moście na Wiśle; 

− uporządkowania oznakowania ul. Spacerowej przy bramie bocznej do 6. Szpitala 

Wojskowego; 

− uporządkowania miejsc pamięci narodowej w Dęblinie; 
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− odnowy kortów do tenisa ziemnego przy boisku Klubu Sportowego „Czarni” Dęblin; 

− zmiany napisu WZL-3 na WZL-1 przed wjazdem do zakładu; 

− poprawy pisowni nazwy ulicy 1 Maja na znaku przy tej ulicy; 

− przedstawił postulat osób prowadzących działalność gospodarczą przy ulicy Warszawskiej  

o przyspieszenie budowy kanalizacji przy tej ulicy; 

− zapytał, czy na uroczystości z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja zostali zaproszeni  

przedstawiciele rodzin Honorowych Obywateli Miasta Dęblina.  

� Radny Waldemar Warenica wnioskował o: 
− zamontowanie koszy na śmieci na nowym placu zabaw w os. Wiślana, o dorobienie 

schodków przy furtce, aby nie schodzić z nasypu, oraz o usunięcie porozrzucanych 

fragmentów zniszczonych ławek; 

− posianie trawy na terenie między boiskami na osiedlu Wiślana; 

− wymianę dziurawego kosza przy bloku nr 39 na os. Wiślana, z którego wypadają śmieci  

na ulicę Stężycką; 
− usunięcie niepotrzebnego słupa elektrycznego przy bloku nr 39 na os. Wiślana;  

− wyrównanie dziur za pawilonem nr 33 na os. Wiślana; 

− powiedział, że prezes MZGK obiecał dostawić pojemnik na plastiki przy garażach  

w pobliżu ul. Słonecznej. Radny dodał, że przydałby się też pojemnik z większym otworem; 

− zwrócił się z prośbą o poprawę estetyki wokół słupa ogłoszeniowego przy wjeździe  

na os. Wiślana, gdzie w tej chwili walają się zerwane papiery, brakuje nasypu. Radny uważa,  

że można w tym miejscu zrobić skwerek. 

� Radny Waldemar Chochowski w sprawie bezpieczeństwa na drogach wnioskował o:  
− zamontowanie barierki przy przejściu dla pieszych na os. Staszica od strony Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących, gdzie notorycznie parkują samochody i zastawiają przejście. Z pismem 

w tej sprawie występowała również spółdzielnia mieszkaniowa; 

− zamontowanie barierki przy ul. Staszica, ponieważ samochody jeżdżą po chodniku, aby nie 

wjeżdżać na muldę spowalniającą prędkość; 
− przypomniał wniosek o wybudowanie muldy zwalniającej prędkość na ul. Krzywej; 

− poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej wraz z Komisją Samorządu i Porządku 

Publicznego w dniu 18.04.2012 r. sprawdzała stan dróg i dzikie wysypiska śmieci, oglądała 

również teren ul. Balonnej i cmentarza wojennego – wtedy śmieci nie było. Niestety kilka 

dni później ktoś wyrzucił worki pełne śmieci. 

� Radny Witold Kleczkowski: 
− zwrócił się z apelem o zamieszczenie w internecie oraz na tablicach ogłoszeniowych 

komunikatu określającego odpowiedzialność za nielegalne wyrzucanie śmieci; 

− poprosił o nawiezienie wysiewki na ul. Wiejską i jej wyrównanie; 

− poprosił o skierowanie zamiatarki mechanicznej na odcinek między ul. Podchorążych  

a pierwszym tunelem, gdzie krawężników już nie widać a droga ulega zwężeniu; 

− wnioskował o poprawę chodnika wzdłuż ul. Podchorążych, którego stan grozi wypadkiem. 

 
Ad. pkt 5. 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 
2011r. 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych - Michał Dziubka – przedstawił 

sprawozdanie (stanowi załącznik) oraz poinformował, że program współpracy został przyjęty przez 

Radę Miasta Dęblin uchwałą w dniu 10 listopada 2010 roku. Określał on cele, formy, zasady  

i priorytetowe obszary współpracy, wysokość środków finansowych przeznaczonych na jego 

realizację, a także sposób oceny jego wykonania. 
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W dniu 6 kwietnia 2011 r. zarządzeniem Burmistrza Miasta Dęblin ogłoszono  

konkurs ofert. Ogłoszenie zamieszczone było na stronie internetowej miasta, w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta Dęblin. Mieściło się w nim 15 zadań  
z zakresu: kultury i tradycji, kultury fizycznej i sportu, turystyki i rekreacji, zdrowia. W celu 

zaopiniowania ofert Burmistrz Miasta powołał zarządzeniem z dnia 28 kwietnia 2011 r. komisję 
konkursową, składającą się z 4 przedstawicieli Urzędu Miasta Dęblin i 2 przedstawicieli organizacji 

pozarządowych. Do konkursu przystąpiło 11 stowarzyszeń składając 19 ofert. Wymogi formalne 

zostały spełnione przez wszystkich oferentów. Na 15 zadań ogłoszonych w konkursie na 3 zadania, 

(z zakresu sportu, zdrowia i turystyki) nie wpłynęła żadna oferta. W wyniku rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert 17 organizacjom przyznano dofinansowanie na łączną kwotę 55 000 zł. 

Jeden oferent – Uczniowski Klub Sportowy „Czwórka”, który przystąpił do konkursu i spełnił 

wszystkie wymogi konkursowe zrezygnował z podpisania umowy na realizację zadania z zakresu 

turystyki, nie podając przyczyny. Z podmiotami, które uzyskały dotację zawarto łącznie 16 umów.  

Z dotacji z zakresu turystyki zrezygnowała – Komenda Hufca Związku Harcerstwa Polskiego  

w Rykach. Ogólna kwota wydatkowana w 2011 r. przez Miasto Dęblin na wspieranie zadań 
publicznych w trybie konkursowym wyniosła 52.500 zł. 

Zgodnie ustawą jednostka samorządu terytorialnego może zlecić realizację zadania 

publicznego z pominięciem otwartego konkursu ofert. Kwota dofinansowania lub finansowania 

takiego zadania nie może przekroczyć 10.000 zł, a termin realizacji zadania nie może być dłuższy 

niż 90 dni. W 2011 r. na realizacje zadań publicznych w trybie pozakonkursowym wydatkowano 

kwotę 2.200 zł. dla Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków – Koło Nr 17 w Dęblinie na zadanie – 

Pomoc osobom chorym na cukrzycę, w ramach którego zorganizowano turnus rehabilitacyjny  

w sanatorium w Nałęczowie (z dotacji zostało sfinansowane wyżywienie 11 osób) i zakup drukarki. 

Organizacji pozarządowych podejmujących zadania na rzecz lokalnej społeczności było 12,  

w tym: 

− Uczniowski Klub Sportowy „Gabaryty”, 

− Uczniowsko – Miejski Klub Tenisa Stołowego „LOB”, 

− Między Szkolny Uczniowsko – Ludowy Klub Sportowy „Libero”, 

− Uczniowski Klub Sportowy „Czwórka”, 

− Związek Harcerstwa Rzeczypospolitej Okręg Lubelski, 

− Ochotnicza Straż Pożarna Dęblin – Masów, 

− Związek Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych, 

− Towarzystwo Przyjaciół Dęblina, 

− Stowarzyszenie Inicjatyw Lokalnych „IGNIS”, 

− Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów – Oddział Okręgowy w Lublinie, 

− Komenda Hufca Związku Harcerstwa Polskiego w Rykach, 

− Polskie Stowarzyszenie Diabetyków – Koło Nr 7 w Dęblinie. 

W realizację zadań publicznych zaangażowanych było 55 wolontariuszy. 

Liczba beneficjentów zrealizowanych zadań, to 1334 osób - dzieci, młodzież i dorośli (w tym  

51 osób z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu lekkim i umiarkowanym). 

Wysokość kwot udzielonych w poszczególnych obszarach wyniosła: 

− kultura fizyczna i sport – 32.000 zł, 

− zdrowie – 5.200 zł, 

− kultura i tradycja – 14.000 zł, 

− turystyka – 3.500 zł. 

Nie podjęto żadnej inicjatywy lokalnej. Nie realizowano również umów partnerstwa. 

Lokalna społeczność konsultowała 2 projekty prawa miejscowego stanowione przez Radę Miasta. 

Należy podkreślić, że założone cele w przyjętym programie współpracy zostały zrealizowane.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
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W dyskusji udział wzięli: 
Radny Krzysztof Karbowski – zaproponował następujące brzmienie tytułu sprawozdania: 

„Sprawozdanie Burmistrza Miasta Dęblin za rok 2011 z realizacji programu współpracy Miasta 

Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego.” 
Naczelnik Wydziału SOS - Michał Dziubka – wyjaśnił, że tytuł sprawozdania wynika  

z uchwalonego przez Radę Miasta programu, którego tytuł został precyzyjnie określony oraz  

z ramowego planu pracy Rady Miasta, który został przyjęty uchwałą.  
Radny K. Karbowski – uważa, że jego propozycja ma na celu doprecyzowanie tytułu. 

Następnie przystąpiono do głosowania sprawozdania. W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła sprawozdanie. 

 
Ad. pkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2011 r. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska – przedstawiła sprawozdanie 

(stanowi załącznik) oraz poinformowała, że zadania pomocy społecznej w gminie realizuje 

jednostka organizacyjna jaką jest Ośrodek Pomocy Społecznej. Corocznie przedstawiane jest 

sprawozdanie z działalności.  

Pomoc udzielana w zakresie świadczeń społecznych ma charakter przejściowy i zakłada 

aktywizację osób, które z nich korzystają. Zadania realizuje 22 pracowników ośrodka pomocy 

społecznej, w tym 8 pracowników socjalnych przeprowadzających wywiady środowiskowe  

w środowisku zamieszkania w 8 rejonach opiekuńczych. Wśród zatrudnionych pracowników 

socjalnych, 1 etat finansowany był ze środków Unii Europejskiej w ramach realizacji projektu 

systemowego. 

W 2011 r. pomocą społeczną objęto łącznie 402 rodziny (914 osób). Stan ten wskazuje  

na tendencję wzrostową w stosunku do lat ubiegłych. Trzeba podkreślić, że kryteria pomocy 

społecznej nie zmieniły się od wielu lat, natomiast koszty wzrosły, dlatego z pomocy korzysta mniej 

osób i nie jest to wynikiem mniejszej ilości ubogich ludzi. 

Ośrodek Pomocy Społecznej świadczy pomoc w formie: pracy socjalnej, pomocy materialnej 

(udzielając zasiłków: pieniężnych i w naturze) oraz instytucjonalnej - poprzez kierowanie osób 

wymagających opieki, wsparcia i rehabilitacji do placówek opiekuńczych lub domów pomocy 

społecznej. W 2011r. opłaciliśmy 16521 posiłków dla 157 osób, które udzielane były w szkołach. 

Realizujemy również dożywianie osób dorosłych, tzn. udzielamy pomocy w formie finansowej  

na zakup żywności. 

   Pracownicy naszego Ośrodka kontynuowali współpracę z Lubelskim Zarządem Okręgowym 

Polskiego Czerwonego Krzyża w ramach realizacji projektu ,,Okno na świat”. Na terenie naszego 

miasta od czterech lat działają dwie świetlice środowiskowe, przy ul. Wiślanej oraz ul. 1 Maja. Jest 

to bardzo ważna forma pomocy dla rodzin z terenu naszego miasta. Podczas tegorocznych wakacji 

dzieci oraz młodzież uczęszczająca do świetlic środowiskowych wyjechała na nieodpłatny 

wypoczynek letni. Ogółem z tej formy pomocy skorzystało 45 osób z obydwu świetlic działających 

na terenie Dęblina. Kolejne 18 dzieci miało możliwość bezpłatnego wyjazdu na kolonie w wyniku 

współpracy naszego Ośrodka z przedstawicielami Kuratorium Oświaty oraz ,,Caritas” Diecezji 

Siedleckiej. Wielokrotnie OPS udzielał pomocy finansowej na wyposażenie dzieci wyjeżdżających 

na kolonie. 

  Podobnie jak i w latach ubiegłych OPS wspólnie z zarządami poszczególnych osiedli 

zorganizował przywóz żywności długoterminowej z ,,Caritas” Diecezji Siedleckiej w ramach 

realizacji programu „Dostarczanie żywności dla najuboższej ludności Unii Europejskiej” . 

W 2011r. dostarczono najbardziej potrzebującym mieszkańcom Dęblina 44 ton 181 kg produktów 

spożywczych. Poza tym Ośrodek Pomocy Społecznej wspólnie z wolontariuszami zorganizował: 
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− zbiórkę żywności ,,Podziel się posiłkiem” – wówczas zebrano ok. 673 kg żywności 

długoterminowej – 74 rodziny otrzymało paczki żywnościowe; 

− ,,Świąteczną zbiórkę żywności” – zebrano 817 kg żywności długoterminowej – 74 rodziny 

otrzymało paczki żywnościowe; 

− w akcji ,,Pomóż dzieciom przetrwać zimę’’ od darczyńców udało się zebrać żywność 
długoterminową, odzież, środki czystości oraz słodycze. 

Osobom, które ze względu na wiek, chorobę lub niepełnosprawność wymagają częściowej 

opieki i pomocy w zaspokajaniu niezbędnych potrzeb życiowych, mogą być przyznane usługi 

opiekuńcze. Ośrodek Pomocy Społecznej, w roku ubiegłym udzielił 24 osobom pomocy w formie 

usług opiekuńczych prowadzonych w domu chorego przez 4 opiekunki. 

Kolejną formą pomocy jest umieszczenie w Domu Pomocy Społecznej. W 2011 r. w Domach 

Pomocy Społecznej przebywało 13 osób skierowanych przez OPS. Opłata za pobyt wynosi ponad 

2 000 zł, odpłatność ponosi mieszkaniec domu w wysokości 70 % pobieranego świadczenia z ZUS 

lub KRUS, pozostałą kwotę pokrywa rodzina (jeżeli dochód na osobę jest wyższy niż 250% 

kryterium dochodowego, z tym że kwota dochodu pozostająca po wniesieniu opłaty nie może być 
niższa niż 250% kryterium dochodowego na osobę w rodzinie), oraz do pełnej wysokości kosztu 

pobytu – gmina, z której osoba została skierowana. 

Osoby niepełnosprawne mogą skorzystać ze sprzętu rehabilitacyjnego. Sprzęt jest wypożyczany 

bezpłatnie z reguły na okres trzech miesięcy, jednakże w szczególnych przypadkach istnieje 

możliwość przedłużenia terminu. W ubiegłym roku z tej formy pomocy skorzystało 37 osób. 

20 osób nieaktywnych zawodowo, korzystających ze świadczeń pomocy społecznej wzięło 

udział w projekcie systemowym pod nazwą ,,Mały krok - Duży efekt”.  Budżet projektu wyniósł 

215 000 zł, w tym kwota dofinansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego wynosiła  

192 000 zł, wkład własny gminy 22 575 zł. 

Finansowanie OPS ze środków rządowych wyniosło 4 441 248 zł, natomiast ze środków 

gminnych 1 023 980 zł. 

Wspólne działanie wielu instytucji i osób daje szansę na kompleksową i długofalową pomoc 

osobom w trudnych sytuacjach oraz likwidację problemów wynikających z ubóstwa, bezrobocia, 

niepełnosprawności.  

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

W dyskusji udział wzięli: 
Radny K. Karbowski – zaproponował wyszczególnienie ulic w wymienionych osiedlach odnośnie 

rejonów opiekuńczych. 

Kierownik OPS - B. Bochyńska – powiedziała, że w sprawozdaniu starano się skupić na 

dokładnym przedstawieniu w jakich rejonach porusza się dany pracownik socjalny. Postaramy się, 
aby było to bardziej przejrzyste.  

Radna M. Piechota – zwróciła się z podziękowaniami dla pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Dodała, że kierownik OPS oprócz działań wymienionych w sprawozdaniu podejmuje 

również współpracę z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Rykach. Pani Bochyńska 

wielokrotnie brała udział w posiedzeniach zespołów, które utworzyły Powiatowy Program Ochrony 

Zdrowia Psychicznego, co również chroni rodzinę przed wykluczeniem społecznym. Nie są to 

działania nakierowane na udzielanie pomocy materialnej, lecz polegają na wsparciu psychicznym  

i emocjonalnym, dzięki czemu w poprzednim roku nie odnotowano tragicznych zdarzeń. 
Radny H. Wiejak – podziękował wszystkim pracownikom OPS za pracę socjalną oraz zarządom 

osiedlowym za współpracę przy rozdawaniu darów żywnościowych. 

Następnie przystąpiono do głosowania sprawozdania. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła sprawozdanie. 
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Ad. pkt 7. 
Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Miasto Dęblin. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska – przedstawiła informację 
(stanowi załącznik) oraz poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej jest nowym 

zadaniem wynikającym z ustawy o pomocy społecznej przedstawianym Radzie Miasta. Zawiera 

informacje dotyczące między innymi wartości demograficznych na terenie naszego miasta, 

podmiotów gospodarczych, infrastruktury społecznej, mieszkań przydzielanych przez gminę, liczby 

bibliotek, szkół, domów kultury. Poinformowała, że liczba osób korzystających z pomocy 

społecznej spada, ponieważ większość osób nie kwalifikuje się do jej uzyskania, ze względu  

na niezmieniające się od lat kryteria.  

Zwróciła uwagę na to, iż w Dęblinie jest wiele rodzin niepełnych, jest dużo matek lub ojców 

samotnie wychowujących dzieci.  

Z pomocy korzysta najwięcej osób, które mają ukończone 80 lat. Zmiany demograficzne 

wskazują konieczność utrzymania i poszerzenia różnorodnej oferty dla osób starszych. Celowe jest 

tworzenie kolejnych Klubów Seniora pozwalających aktywnie spędzać czas.  

Podobnie konieczne jest szczególne zaangażowanie i współpraca międzyresortowa w zakresie walki 

z bezrobociem. 

Ośrodek Pomocy Społecznej świadczy usługi opiekuńcze w domu dla osób chorych.  

Jest forma pomocy dla osób rezygnujących z poszukiwania pracy, zajmujących się osobą 
niepełnosprawną w stopniu znacznym w rodzinie, która otrzymuje świadczenie pielęgnacyjne  

z pomocy społecznej. Wymogiem jest faktyczne sprawowanie opieki.  

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała „Ocenę zasobów pomocy 

społecznej na rok 2011 dla gminy Miasto Dęblin”. 

Głos zabrali: 

Radny M. Ceglarski – zapytał, dlaczego prognoza dotycząca ilości placówek przedszkoli  

na 2013 r. wynosi 3, skoro w poprzednich latach było 4 przedszkola. 

Kierownik OPS - B. Bochyńska – poinformowała, że w poszczególnych latach wypisane  

są przedszkola dostępne dla mieszkańców gminy, a nie tylko finansowane przez gminę.  
W przyszłym roku nie będzie funkcjonować przedszkole w Stawach. 

Następnie przystąpiono do głosowania oceny zasobów pomocy społecznej za 2011 r. dla gminy 

Miasto Dęblin. W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła sprawozdanie. 

 
Ad. pkt 8a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta 
Dęblin na 2012 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 

poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet: 

1. na podstawie pisma Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 44 700 zł w dziale – Opieka społeczna, Są to środki pochodzące 

z dotacji budżetu państwa z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń; 
2. na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 400 zł w dziale – Opieka społeczna. Są to środki pochodzące  

z rezerwy celowej budżetu państwa z przeznaczeniem na wypłatę pomocy finansowej  

w wysokości 100 zł osobom uprawnionym, o których mowa w rządowym programie wspierania 

osób pobierających świadczenie pielęgnacyjne; 

3. na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 72 927 zł w dziale – Edukacyjna opieka wychowawcza,  

w rozdziale – Pomoc materialna dla uczniów. Są to środki pochodzące z rezerwy celowej  
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z przeznaczeniem na dofinansowanie stypendiów o charakterze socjalnym dla uczniów; 

4. na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 592 zł w dziale – Rolnictwo i łowiectwo. Są to środki 

pochodzące z rezerwy celowej budżetu państwa, z przeznaczeniem na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 

producentów rolnych z województwa lubelskiego oraz na pokrycie kosztów postępowania  

w sprawie jego zwrotu poniesionych przez gminy za pierwszy okres płatniczy 2012 r.; 

5. na podstawie pisma Ministra Finansów, zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę  
177 479 zł w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Część oświatowa subwencji ogólnej dla 

j.s.t. do kwoty 13 293 048 zł z przeznaczeniem dla dęblińskich placówek oświatowych; 

6. na podstawie umowy pomiędzy Ministrem Sportu i Turystyki, a Urzędem Miasta Dęblin, 

zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 25 000 zł w dziale – Kultura 

fizyczna. Jest to dofinansowanie zajęć ze środków Funduszu Zajęć Sportowych dla uczniów  

na realizację zadania pod nazwą: „Pływam – program pozalekcyjnych zajęć sportowo-

rekreacyjnych dla uczniów dęblińskich placówek oświatowych”; 

7. na podstawie aneksu nr 1 z dnia 7 marca 2012 r. do umowy partnerskiej, zmniejszono budżet po 

stronie dochodów i wydatków o kwotę 4 187 zł w dziale – Turystyka. Są to środki pochodzące  

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na dofinansowanie  

w wysokości 70% projektu - „Utworzenie pętli rowerowych na obszarze od Kazimierskiego  

do Kozłowieckiego Parku Krajobrazowego jako zintegrowanego, innowacyjnego i sieciowego 

produktu turystycznego”; 

8. na podstawie decyzji ubezpieczeniowych, zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków 

o kwotę 1 434 zł w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Urzędy miast, wpływy  

z różnych dochodów, tj. z tytułu odszkodowań od firmy ubezpieczeniowej po awarii sprzętu 

komputerowego, są to środki przeznaczone dla Zespołu Szkół nr 4; 

9. z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 

wydatków budżetowych: 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Oświata i wychowanie oraz Edukacyjna Opieka Wychowawcza,  

w rozdziałach: Szkoły podstawowe, Szkoły specjalne, Przedszkola, Świetlice o kwotę 
148 292 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące dla: SOSW – 20 000 zł, SP nr 2 – 

3 000 zł, ZS nr 3 – 20 000 zł, SP nr 6 – 5 000 zł, ZSO – 50 000 zł, MP nr 1 – 15 000 zł, 

MP nr 4 – 5 000 zł; rezerwa oświatowa – 12 060 zł; pomoc materialna dla uczniów 

(wkład własny) – 18 232 zł; 

• w dziale – Kultura fizyczna, w rozdziale – Pozostała działalność o kwotę 25 000 zł  

do kwoty 129 000 zł, z przeznaczeniem na wkład własny na realizację zadania  

pod nazwą: „Pływam – Program pozalekcyjnych zajęć sportowo-rekreacyjnych dla 

uczniów dęblińskich placówek oświatowych” (łączne wydatki na ten cel – 50 000 zł); 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 

kwotę 2 753  896  zł, z autopoprawką uwzględniającą pisma SP nr 6 oraz Przedszkola nr 4. 

 

Autopoprawka: 

Przesunięcie środków w wydatkach budżetowych z rezerwy ogólnej o kwotę 7 123 zł do kwoty 

119 115 zł na dział – Gospodarka komunalna z przeznaczeniem na zwrot dotacji celowej  

z budżetu państwa na program na rzecz społeczności romskiej. Zwrot wynika z decyzji Wojewody 

po przeprowadzonej kontroli za rok 2010. Były rozbieżności w interpretacji przepisów przez 

Ministerstwo Spraw Wewnętrznych oraz Urząd Wojewódzki jako jednostki kontrolującej. Chodziło 

o niezgodność zakupów niektórych materiałów dodanych z wnioskiem kosztorysowym. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu Rady Miasta. 
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W dyskusji udział wzięli: 
Radna Beata Amarowicz – poprosiła o wyjaśnienie, jakie są wydatki bieżące w dziale – Oświata  

i wychowanie oraz na co te wydatki zostały przeznaczone. 

Burmistrz – powiedział, że na posiedzeniach komisji Rady Miasta wszystkie zagadnienia były 

dokładnie przedstawiane. W uzasadnieniu do projektu uchwały wskazano, że zwiększenie nakładów 

na oświatę wynika ze zwiększenia subwencji oświatowej. Środki te po przeprowadzonej analizie 

potrzeb zostały rozdzielone na poszczególne placówki oświatowe. Dodał, że przy uchwalaniu 

budżetu Miasta na 2012 r. nie były w pełni uwzględnione potrzeby szkół. Bieżące wydatki,  

to bieżące utrzymanie, czyli energia, sprzątanie, ubezpieczenia, wynagrodzenia. Środki te nie były 

planowane na wydatki inwestycyjne.  

Przyczyną zwiększenia nakładów na oświatę jest plusowa korekta subwencji oświatowej. 

Poinformował, że nastąpi również korekta minusowa podatku dochodowego o ok. 480 000 zł, 

odbędzie się to po rozstrzygnięciach przetargowych. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła 

uchwałę Nr XXVII/137/2012 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta 

Dęblin na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 

poinformowała, że w wyniku dokonanych zmian dostosowano prognozę kwoty długu do aktualnego 

budżetu na 2012 r. W przedsięwzięciu – Przebudowa targowiska miejskiego przy ul. Niepodległości 

w ramach projektu „Mój Rynek”, zwiększono zabezpieczenie środków w 2013 r. o kwotę  
150 000 zł do kwoty 1 487 000 zł. Limit zobowiązań na to przedsięwzięcie wyniesie 1 612 000 zł,  

a łączne nakłady finansowe wyniosą 1 650 000 zł. Konieczność wprowadzenia zmiany wynika  

z nadesłanych przez Urząd Marszałkowski uwag do wniosku o dofinansowanie.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu Rady Miasta. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVII/138/2012 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 8c. 
Rozpatrzenie w sprawie sprzedaży działek nr 1925/6, 1926/3, 1927/3 i 1928/3 przy ul. Cypriana 
Kamila Norwida w Dęblinie.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że działki stanowią własność gminy Miasto 

Dęblin. Zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego Osiedla Lipowa VI  

w Dęblinie, działki przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Zgodnie  

z zarządzeniem Burmistrza Miasta Dęblin działki są przeznaczone do sprzedaży w 2012 roku.  

W związku z powyższym proponuje się zbycie w/w działek w drodze przetargu nieograniczonego.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu Rady Miasta. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział  

14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła uchwałę 
Nr XXVII/139/2012 w sprawie sprzedaży działek nr 1925/6, 1926/3, 1927/3 i 1928/3 przy  

ul. Cypriana Kamila Norwida w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 9. 
Wolne wnioski. 

Radny Stanisław Kopacz – wnioskował o oczyszczenie z piachu zatoczek parkingowych  

na osiedlu 15 Pułku Piechoty Wilków.  

Radny K. Karbowski wnioskował o: 

− podniesienie tabliczek z nazwami ulic przy skrzyżowaniach: ul. Warszawskiej z ul. Składową,  
ul. Bobrowskiej z ul. Kocką, ul. Skotnickiego z ul. Kocką. Tabliczki bywają przekręcane i jadąc 

ścieżką rowerową można o nie zawadzić; 
− uporządkowanie placu zabaw przy skwerze w pobliżu Placu Orląt; 
− uporządkowanie terenu przy cmentarzu wojennym Balonna, gdzie miał znajdować się „park 

pokoju”, ponieważ leży tam gruz i inne odpady poremontowe wyrzucane przez mieszkańców.  

Radny Witold Zamojski – wnioskował o wysłanie do władz PKP pisma w sprawie 

uporządkowania terenu przy ul. Konopnickiej i ul. Lipowej. 

 

Ad. pkt 10.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk – udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

� dla radnego Mariusza Ceglarskiego: 

− na jakim etapie jest projekt utworzenia Cywilnego Portu Lotniczego Dęblin, jaka jest nazwa 

spółki, kto stoi na jej czele i jaki jest kapitał spółki – staram się na bieżąco informować  
o najważniejszych sprawach, które mają miejsce w mieście. Na sesji w miesiącu lutym 

informowałem, że została podpisana umowa przystąpienia Miasta Dęblin do spółki, która 

jest wynikiem uchwały Rady Miasta z 7 września 2011 r.  

Burmistrz dodał, że tygodnik „Nasz nRegion” dyskredytuje inicjatywę utworzenia 

Cywilnego Portu Lotniczego.  

Podjęcie uchwały i podpisanie umowy przystąpienia do spółki jest pierwszym etapem, który 

może doprowadzić do utworzenia Cywilnego Portu Lotniczego w Dęblinie. W tej chwili nie 

ma takiej możliwości, ponieważ lotnisko w Dęblinie nie jest ujęte w wykazie lotnisk do 

współużytkowania z wojskiem. Rozmawialiśmy o możliwości przywrócenia funkcji 

cywilnej dla lotniska w Dęblinie z Dowódcą Sił Powietrznych. Otrzymaliśmy informację,  
że trwają prace nad zmianą rozporządzenia i ujęcia Dęblina w wykazie lotnisk do 

współużytkowania. W Radomiu od momentu zawiązania spółki zgromadzenie wszystkich 

dokumentów koniecznych do wdrożenia procedury uruchomienia operacji cywilnych zajęło 

10 lat. Jest zawiązana spółka, trwa jeszcze proces rejestracji spółki w Krajowym Rejestrze 

Sądowym, dlatego nie była udzielana informacja na temat władz spółki. Nazwa spółki brzmi: 

Airport Warsaw Fir Db sp. z o.o. Prezesem został Zbigniew Lewartowicz. Kapitał spółki jest 

wyłącznie polski, udział Miasta Dęblin w tym przedsięwzięciu wynosi 10%. Gmina nie jest 

liderem przedsięwzięcia. 

� dla radnego Mirosława Krawczaka: 

− w jaki sposób mieszkańcy zostali poinformowani o podwyżkach za wywóz odpadów 

komunalnych – pytanie zostanie przekazane do MZGK spółka z o.o.; 

− usytuowanie lustra przy skrzyżowaniu ul. Szpitalnej z ul. Spacerową – jest to skrzyżowanie  

drogi gminnej z drogą powiatową, dlatego oznakowaniem skrzyżowania zajmuje się podmiot 

wyższego rzędu – zwrócimy się do zarządcy drogi. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− dzikie wysypiska śmieci i niecenzuralne napisy – są już pracownicy interwencyjni – prace 

będą sukcesywnie realizowane, niestety koszty składowania śmieci z dzikich wysypisk  

na właściwym wysypisku poniesie Miasto. W pierwszej kolejności będą realizowane 

wnioski z posiedzenia wyjazdowego Komisji Samorządu i Porządku Publicznego oraz 

Komisji Gospodarki Komunalnej. Dzikich wysypisk jest dużo, ponieważ jest to ciągły 
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proceder. Nie wystąpimy do Burmistrza Ryk, aby sprzątał swój teren, ponieważ jest  

to sprawa mieszkańców gminy Ryki; 

− kiedy zostaną naprawione korty do tenisa ziemnego przy boisku Klubu Sportowego „Czarni” 

Dęblin – korty nie są własnością Miasta, nie było wspólnej woli realizacji projektu i później 

okazało się, że są trudności z ich utrzymaniem. Natomiast miejskie obiekty sportowe będą 
utrzymywane w należytym stanie; 

− budowa kanalizacji przy ul. Warszawskiej – jeśli zadanie inwestycyjne będzie ujęte  

w budżecie, to burmistrz będzie je realizował; 

− uporządkowanie oznakowania na ul. Spacerowej, przesunięcie znaku „zakaz zatrzymywania 

się i postoju” za przystanek – przy przeglądzie ulic było to zgłaszane dyrektorowi Zarządu 

Dróg Powiatowych, wystąpimy na piśmie w tej sprawie; 

− wnioski dotyczące oznakowania dróg, w tym np. naprawa bariery – wszystkie uwagi  

są przekazywane właściwym zarządcom dróg. 

� dla Waldemara Warenicy: 

− wnioski dotyczące porządku – zostaną rozpatrzone; 

− sprawa koszy na śmieci – kilka koszy będzie umieszczonych na terenie sportowym, na placu 

zabaw i przy boiskach na os. Wiślana; 

− pojemnik na plastiki z większym otworem – otwór jest celowo niewielki, aby wrzucać tylko 

zgniecione butelki po napojach. 

� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− sprzątnięcie zatoczek parkingowych – skierujemy wniosek do Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej, który w ramach zobowiązań umownych powinien to wykonać. 
� dla radnego K. Karbowskiego: 

− uporządkowanie terenu przy cmentarzu Balonna – cmentarz jest ogrodzony, śmieci  

są wyrzucane przed cmentarzem, ponieważ dalej nie można wjechać. Mieszkańcy nie dbają  
o czystość i środowisko; 

− podniesienie tabliczek z nazwami ulic – w niektórych miejscach były za nisko. Tabliczki 

powinny być równolegle do ulicy i ścieżki rowerowej, wtedy nie przeszkadzają. 
 

Ad. pkt 11. 
Zatwierdzenie protokołu XXVI sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z XXVI sesji Rady Miasta przystąpiono  

do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 radnych, przy  

1 „wstrzymującym się”. Rada Miasta przyjęła protokół z XXVI sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 12. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak zamknął  
XXVII sesję.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


